

渣打銀行分帳戶服務申請表  
**SCB CAS Sub-Account Banking Service Subscription Form**

To: China Galaxy International Securities (Hong Kong) Co., Limited

致 中國銀河國際證券(香港)有限公司

日期 Date: \_\_\_\_\_

客戶名稱 Account Name	證券戶口號碼 Account Number
----------------------	--------------------------

本人/吾等現向貴公司申請由渣打銀行(香港)有限公司(“渣打”)設立之銀行分帳戶服務。本人/吾等明白本人/吾等將於成功申請渣打銀行分帳戶服務後獲發一獨立渣打銀行分帳號,以便日後本人/吾等存款至貴公司之證券帳戶之用。就開立渣打銀行分帳戶一事,本人已閱讀及同意遵守此申請表所刊載之所有條款及細則。

I/We hereby **subscribe** the Company's **Standard Chartered Bank (Hong Kong) Company Limited (“SCB”)** CAS Sub-Account Banking Service. I/We understand that I/we will be assigned with a unique sub-account number for depositing fund into my/our Securities Account maintained with you after successful subscription of the service. I/We have read and agreed to be bound by all the Terms and Conditions regarding the SCB CAS Sub-Account Banking Service contained in this Application form.

**條款及細則:**

**Terms and Conditions:**

- 渣打銀行分帳戶服務僅適用於**證券帳戶(港幣)**存款,此分帳戶服務並不適用於提款  
SCB CAS Sub-Account Banking Service is applicable to **Hong Kong Dollar** deposit for **Securities Trading Account** only; CAS Sub-Account Banking Service is not applicable for withdrawal.
- 截止記帳時間為本港時間下午 4 時正,逾時存款將順延至下一個工作天處理  
For same day valuation of payment, payment should be made before 4:00 p.m. of Hong Kong time or it will be processed on the next business day
- 渣打銀行分帳戶服務僅限客戶本人使用。存入渣打銀行分帳戶之款項均屬客戶本人所擁有。  
The SCB CAS Sub-Account Banking Service shall be for the exclusive use of the Client only. Deposit of any fund into this SCB CAS Sub-Account Banking Service shall be from Client's own source.

S.V.



客戶簽署 Client's Signature(s)

請用留存本行紀錄之簽署式樣

Please use signature(s) filed with us.

注意 Note: 請用正楷填寫。 Please complete in **BLOCK LETTERS**.

